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ЗАПИСНИК 
са 23. седнице Извршног одбора 

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 10.05..2018. године. 
са почетком у 1500. сати 

 
Седница је одржана  у Грађевинско-техничкој школи „Бранко Жежељ“ у Београду. 
Седници Извршног одбора  Удружења геодетских и грађевинских школа  

присуствовали су следећи чланови: 
1. др Станко Матић – председник Удружења  
2. Драган Пантовић-потпредседник Удружења 
3. Васко Николов – секретар Удружења 
4. Ирена Госпавић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице 
5. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд 
6. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 
7. Војин Булатовић- Грађевинска школа Београд 
8. Тања Јоцић Стаматовић- Грађевинскa техничка школa “Бранко Жежељ“Београд 
9. Надежда Миловановић- Политехничка школа „М.Миланковић“ Крушевац 
10. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад 

 
Седници су присуствовали и: 
 

1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  
2. Жељко Аврамовић – „Енергопројект-Високоградња“ Београд 
3. Александар Ракићевић – директор Грађевинскe техничкe школe“Бранко Жежељ“Београд 
4. Драгана Радовановић- директорка Грађевинске школе Београд 
5. Исо Планић – директор Политехничке школе Суботица 
6. Мира Тумбас- Политехничка школа  Суботица 

 
За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је 

следећи: 
 
 

ДНЕВНИ РЕД 
 

1. Усвајање записника са предходне седнице Извршног одбора одржане 06.03.2018. у 
Београду (записник је на сајту Удружења); 

2. Ток организације  29. републичког такмичења у Београду и именовање диригованих  
чланова жирија; 

3. Текућа питања; 
 
Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање др Станкo Матић,  је 

поздравио домаћина директора Грађевинскe техничкe школe “Бранко Жежељ“ из Београда, 
захвалио се на гостопримству и предложио  дневни ред,  који је усвојен једногласно. 

 
АД 1.    

Сви присутни су пре седнице упознати са записником са претходне седнице који је  
објављен на сајту Удружења. 

Отворена је расправа по питању записника, а пошто није било примедби, записник јe 
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 једногласно усвојен. 
 
АД 2. 

Др Станко Матић – председник Удружења  је дао реч Александру Ракићевићу директору 
 Грађевинске техничкe школe “Бранко Жежељ“ Београд, који се захвалио члановима Извршног 
одбора на присуству, пожелео добродошлицу и успешан рад. 
Након тога информисао је присутне чланове Извршног одбора о току припрема за такмичење. 

 да су све припреме завршене и да  такмичење може да почне; 
 да ће такмичењу присуствовати у својству гостију представници  школа из Загреба, 

Карловца, и  Сплита, и да ће учествовати у разговорима на тему Положај образовања 
грађевинске струке у региону ; 

 да ће школе  из Бања Луке, Подгорице, Капошвара и Сегедина наступити на такмичењу 
ревијално ; 

 да је пријављено учешће 26 школа и око 120 ученика са менторима. 
 
Такође је информисао чланову ИО да су одређени: 

 Организациони одбор такмичења у саставу: 
1. Гојко Бановић – ЗУОВ 
2. Милош Игњатовић - председник општине Звездара 
3. Проф.др Данијел Кукарас - Грађевински факултет у Суботици 
4. Миливоје Армуш - Привредна комора Србије 
5. Дргана Пејушковић – ЈП „Путеви Србије“ Београд 
6. Жељко Аврамовић – „ Енергопројект-Високоградња“ Београд 

 Одбор за такмичење у саставу: 
1. др Станко Матић – председник Удружења  
2. Александар Ракићевић – директор ГТШ“Бранко Жежељ“Београд 
3. Драган Пантовић-републички координатор за теоријске дисциплине 
4. Васко Николов – републички координатор за практичне дисциплине 
5. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд 

 
Затим  је реч добио Драган Пантовић-потпредседник Удружења, који је инфорисао чланове ИО 

да неке школе нису доставиле задатке са школских такмичења (Нови Сад  из организације 
грађења), као и да одређени координатори за предмете односно области нису урадили своја 
задужења која су преузета  на Скупштини Удружења од 03.11.2017. (AutoCAD – Нови Сад). 

Информисао је чланове ИО о броју пријављених такмичара и након тога дао предлоге   
чланова  жирија по предметима са факултета, односно сарадника на припреми задатака и 

дириговане чланове жирија, а према одлуци са претходне Скупштине и ИО. 
 
 Грађевинске конструкције: 

1. Данијел Кукарас - Грађевински факултет у Суботици 
2. Марко Пешановић - Архитектонска техничка школа Београд 

 Статика и отпорност материјала 
1. Смиља Живковић - Грађевински факултет у Суботици 
2. Милица Премовић - ГТШ“Бранко Жежељ“Београд 

 Примена рачунара у грађевинарству -  AutoCAD 
1. Исидора Амиџић – ФТН Нови Сад 
2. Љубица Максимовић - ТШ „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад 

 Примена рачунара у грађевинарству -  ArchiCAD 
1. Милош Стаменковић – HiCAD  Нови Сад 
2. Иван Чукурановић - Политехничка школа „М.Миланковић“ Крушевац 

 Организација грађења - Технологија грађевинских радова 
1. Љиљана Козарић - Грађевински факултет у Суботици 
2. Мирјана Марковић - ГТШ“Бранко Жежељ“Београд 

 Геодетска мерења и рачунања 
1. Вукан Огризовић - Грађевински факултет у Суботици 



2. свака школа учесник по једног члана 
 Математика 

1. Татјана Мишовић – ЗУОВ 
 Декоратер зидних површина 

1. Бојан Бојић 
2. Звонко Добрић 

 Керамичар терацер пећар 
1. Стефан Митровић 
2. Југослав Момчиловић 

 Руковалац грађевинском механизацијом 
1. Драгољуб Јелић 
2. свака школа учесник по једног члана 

 
АД 3.  

Под текућим питањима Драгана Радовановић- директорка Грађевинске школе Београд, је 
обавестила чланове ИО да Војин Булатовић иде у пензију и да је она уместо њега за члана ИО 
делегирала Учур Горана. Станко Матић је одговорио да ће о новим члановима ИО бити говора на 
следећој Скупштини планираној за септембар месец. 
  
Састанак је завршен у 1550 сати. 
  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


